



# 2024年全球移民行业交流会 暨广东移民协会颁奖盛典

Global Immigration Program Conference  
& Guangdong Entry & Exit Immigration  
Association Award Ceremony



# 邀请函

## INVITATION

**汇聚世界移民资源·共促移民行业发展**

To gather global immigration resources and jointly promote  
the development of the immigration industry

地址：广州白云国际会议中心越秀万豪酒店

时间：2024年6月18日~20日

Add: Guangzhou Marriott Hotel Baiyun

Time: June 18, 2024 to June 20, 2024





# 2024 年全球移民行业交流会暨广东移民协会颁奖盛典

2024 Global Immigration Program Conference & Guangdong Entry & Exit Immigration Association Award Ceremony



## 诚挚邀请

尊敬的项目方：

诚邀贵司参加 2024 年 6 月 18 日至 20 日，由广东省因私出入境移民协会在广州白云国际会议中心越秀万豪酒店举办的“2024 年全球移民行业交流会暨广东移民协会颁奖盛典”。出席大会的将有移民行业相关的主管政府部门领导、本协会领导和全体会员单位的董事长及总经理，还将邀请全国各省市兄弟协会会长、秘书长，全国各地及港澳台移民行业服务机构负责人、律所会计师事务所及各大新兴传媒等等，当然少不了的是诚如贵司的各大项目合作方、房产开发商、服务供应商们等项目赞助商。我们有理由相信，有大家的踊跃参与及鼎力支持，一定能携手缔造一次移民行业的超级盛会。

毫无疑问，这也将是一次增加各项目赞助企业的知名度与影响力，以及拓展业务的大好时机。作为赞助商、参展商亮相本次大会，一定能让贵司大展宏图，事业飞升。名额有限，先到先得，早到多惠，物超所值。

期待我们相聚美丽的羊城！

广东省因私出入境移民协会

二〇二四年一月十日

## SINCERE INVITATION

Dear sir/madam:

We would like to invite you to participate in “2024 Global Immigration Program Conference & Guangdong Entry & Exit Immigration Association Award Ceremony” which Guangdong Entry & Exit Immigration Association will hold in Guangzhou Marriott Hotel Baiyun from June 18, 2024 to June 20, 2024. The participants will include officials of competent government departments, leaders of the Association, and chairpersons and general managers of all member agencies. Besides, we will also invite presidents and secretaries of immigration associations in various provinces and cities across the country, immigration service agency heads, law firms and accounting firms, as well as medias in various regions of the Mainland, Hong Kong, Macao, and Taiwan. Of course, we cannot miss the program partners, real estate developers, service providers and sponsors. We have reason to believe that with everyone's active participation and strong support, we can work together to create a grand event in the immigration industry.

Undoubtedly, this will also be a great opportunity to increase the visibility and influence of all program sponsoring enterprises, as well as expand their business. Being present at the Conference as a sponsor and exhibitor will definitely promote the further development of your business. Since the number of participants assigned is limited, first come, first served. Early registration allows you to enjoy more discounts.

We are looking forward to our gathering in the beautiful city of Guangzhou!

Guangdong Entry & Exit Immigration Association

January 10, 2024

汇聚世界移民资源 · 共促移民行业发展

To gather global immigration resources and jointly promote the development of the immigration industry





# 2024 年全球移民行业交流会暨广东移民协会颁奖盛典

2024 Global Immigration Program Conference & Guangdong Entry & Exit Immigration Association Award Ceremony



## · 大会主题 ·

汇聚世界移民资源 · 共促移民行业发展

## · 大会亮点 ·

(一) 搭建全球移民行业交流合作平台。600 多家广东移民服务机构和全国实力型的移民服务机构负责人，各省市协会会长、美国、台湾移民协会理事长，以及参会项目方面对面交流，共商投资移民项目合作和移民行业发展。

(二) 共创全球移民行业合作共赢新局面。让广东协会会员单位之间、国内外境移民行业之间、各项目方之间进行面对面的、广泛的、深入的交流沟通，相互加深了解，增进感情，增强信任，相互之间达成战略合作伙伴。

(三) 掌握未来，斩获商机。大咖云集：权威专家解读行业政策；移民行业风云人物、资深大咖登场分享，析解未来。让与会者更深入地了解中国及主流移民国家当前的移民政策和发展趋势，获收更多商机；

(四) 展示自我，加深了解。风云际会：大会将革新各个议程，独立项目介绍和大会分享、台上互动，思辨对话等行业环节，促进行业的深入交流，相互启发，在谈笑争辩间，升华友情，加深了解，增强信任，紧密合作，各得所愿！

(五) 放飞梦想，尽享人生。畅游白云山麓，漫步云溪生态园。入住极具现代化岭南风情的广州白云国际会议中心越秀万豪酒店，尽尝广州美食，人生无憾也！广州的六月也是岭南佳果飘香，更值荔枝挂绿、红袍迎宾季节。荔枝树下，攀枝尝荔，亲身感受苏轼的“日啖荔枝三百颗，不辞长作岭南人”和杜牧作杨贵妃的“一骑红尘妃子笑，无人知是荔枝来的”情景，让您终生难忘！

## · Conference Theme ·

To gather global immigration resources and jointly promote the development of the immigration industry

## · Conference Highlights ·

(1) To build a global platform for exchange and cooperation in the immigration industry. Heads of over 600 immigration service agencies across the country, immigration associations in different provinces and cities, in the United States and Taiwan, as well as the immigration programs related parties including developers, law firms, accounting firms, etc. will have a face to face communication to discuss cooperation in immigrant investor programs and the development of the immigration industry.

(2) To jointly create a new situation of win-win cooperation in the global immigration industry. The Conference will enable all relevant parties to have face-to-face, extensive, and in-depth communication to deepen mutual understanding, enhance relationships, promote trust, and reach strategic partnerships with each other.

(3) To learn more about the trends and seize business opportunities. Gathering of experts: authoritative experts will interpret industry policies, and influential figures and experienced experts in the immigration industry will share and analyze the future, which will enable attendees to have a deeper understanding of the current immigration policies and development trends in China and mainstreams of immigration countries, and gain more business opportunities.

(4) To show yourself and deepen your understanding. The Conference will innovate various agendas by introducing independent presentations, interactions and speculative conversations among all parties to promote in-depth exchanges and mutual inspiration, enhance friendship, deepen understanding, promote trust, and further enable all parties to work closely together to achieve their goals through talking, laughing, and debating.

(5) To enjoy scenery and life by exploring the Baiyun Mountain and strolling through the Yunxi Ecological Park, experiencing modern Lingnan style boasted by Guangzhou Marriott Hotel Baiyun and tasting Cantonese cuisine. June in Guangzhou is also a ripening season for lychee. The air will be heavy with Lingnan fruit fragra

汇聚世界移民资源 · 共促移民行业发展

To gather global immigration resources and jointly promote the development of the immigration industry





# 2024 年全球移民行业交流会暨广东移民协会颁奖盛典

2024 Global Immigration Program Conference & Guangdong Entry & Exit Immigration Association Award Ceremony



## · 合作项目目录 ·

## · Item Table ·

项目类别	项目名称	数量	赞助标准	页码	Item Type	Item Name	QTY	Sponsorship	Page
钻石冠名	【钻石冠名赞助】	1	5 万美元	4	Diamond Title Sponsorship	Diamond Title Sponsorship	1	USD 50,000	4
铂金赞助	南国红豆 【颁奖晚宴冠名赞助】 (6月20日晚)	1	4 万美元	5	Platinum Sponsorship	Love Peas of the South(Cantonese Opera)- Title sponsorship for award banquet ( June 20)	1	USD 40,000	5
铂金赞助	珠水流光 【欢迎晚宴冠名赞助】 (6月19日晚)	1	3.5 万美元	6	Platinum Sponsorship	Pearl River Night Cruise - Title sponsorship for welcome dinner ( June 19)	1	USD 35,000	6
铂金赞助	湿地晚唱 【鸡尾酒会冠名赞助】 (6月18日晚)	1	3 万美元	7	Platinum Sponsorship	Nansha Wetland-Title sponsorship for cocktail reception ( June 18)	1	USD 30,000	7
铂金赞助	云山叠翠 【交流会开幕式冠名赞助】	1	2 万美元	8	Platinum Sponsorship	Baiyun Mountain-Title sponsorship for opening ceremony	1	USD 20,000	8
铂金赞助	荔湾胜境 6月19日 商务午餐冠名赞助	1	3 万美元	9	Platinum Sponsorship	Lizhiwan Bay-Title Sponsorship for business lunches on June 19	1	USD 30,000	9
铂金赞助	天河飘绢 6月20日 商务午餐冠名赞助	1	3 万美元	10	Platinum Sponsorship	Waterfall Scenery at East Station Plaza - Title Sponsorship for business lunches on June 20	1	USD 30,000	10
铂金赞助	越秀新辉 【一站到底知识竞赛冠名赞助】	1	2 万美元	11	Platinum Sponsorship	uexiu Park - Title Sponsorship for "through to the end" quiz	1	USD 20,000	11
铂金赞助	塔耀新城 【会刊封面(前后页)独家冠名赞助】	1	2 万美元	12	Platinum Sponsorship	Canton Tower-Exclusive title sponsorship for the cover (front and back) of the conference proceedings	1	USD 20,000	12
铂金赞助	古祠流芳 【会议礼品袋冠名赞助】	1	1.8 万美元	13	Platinum Sponsorship	Chen Clan Academy-Title Sponsorship for conference gift bag	1	USD 18,000	13
铂金赞助	莲峰观海 【酒店房卡定制冠名赞助】	1	1.8 万美元	14	Platinum Sponsorship	Lotus Hill - Title Sponsorship for customized hotel room keys	1	USD 18,000	14
黄金赞助	黄金赞助	待定	1.5 万美元	15	Gold Sponsorship	Gold Sponsorship	TBD	USD 15,000	15
白银赞助	白银赞助	待定	1 万美元	16	Silver Sponsorship	Silver Sponsorship	TBD	USD 10,000	16

汇聚世界移民资源 · 共促移民行业发展

To gather global immigration resources and jointly promote the development of the immigration industry





# 2024 年全球移民行业交流会暨广东移民协会颁奖盛典

2024 Global Immigration Program Conference & Guangdong Entry & Exit Immigration Association Award Ceremony



## 一、钻石冠名 (仅有 1 席)

## NO.1 Diamond Title Sponsor (only 1 place)

项目：钻石冠名赞助

赞助金额：5 万美元

Item: Diamond Title Sponsorship

Sponsorship : USD 50,000

- (1) 会议全程的会刊、宣传资料、背景板列为“钻石冠名赞助”
- (2) 会议召开前专访及线上推广讲座 90 分钟
- (3) 在签到板上醒目位置展示机构名称及 logo
- (4) 大会酒店电子屏幕震撼展示宣传片 (6 月 19 ~ 20 日闭幕滚动播报)
- (5) 会刊中 4 页彩色广告 (优先排版)
- (6) 沉浸体验“项目护照”内页展示
- (7) 会议期间双标房或大床房 5 间
- (8) 钻石展位 1 个 (相当于两个标准展位)
- (9) 6 张参会门票 (指标内最多 6 人参会)
- (10) 会议期间免费提供茶歇、早午餐及欢迎晚宴和颁奖晚宴
- (11) 参加开幕式启动仪式
- (12) 交流会现场自定义主题发言 20 分钟
- (13) 开幕式、欢迎晚宴、颁奖晚宴各致辞 (10 分钟)
- (14) 提供参会中介机构名单 (含联系方式)
- (15) 优质合作方奖牌 (杯) 和证书
- (16) 赠送参会人员 1 个红棉纪念品

- (1) listed as "Diamond Title Sponsor" in the proceedings of the Conference, promotional materials, and on the background boards
- (2) 90 minute pre conference interview and online promotion meeting
- (3) the sponsoring enterprise or agency name and logo prominently shown on the sign in board
- (4) Promotion video to be played on the electronic screen of the conference hotel (to be continuously played from June 19 to June 20)
- (5) 4-page color advertisement in the proceedings of the Conference (with priority in publishing)
- (6) display of "Passport of Program" on inner pages
- (7) 5 twin bed rooms or double bed rooms during the conference
- (8) One diamond booth (equivalent to two standard booths)
- (9) 6 conference tickets (up to 6 participants)
- (10) Free refreshments, breakfast, lunch, welcome banquet and award banquet
- (11) to be invited to attend the opening ceremony
- (12) 20 minute free-topic speech during the Conference
- (13) Speech at the Opening Ceremony, Welcome Dinner, Awards Dinner (10 min. each)
- (14) to be offered a list of participating intermediary agencies (including contact information)
- (15) Medal (cup) and certificate for high-quality partner
- (16) 1 kapok souvenir for attendees





# 2024 年全球移民行业交流会暨广东移民协会颁奖盛典

2024 Global Immigration Program Conference & Guangdong Entry & Exit Immigration Association Award Ceremony



## 二、南国红豆——铂金赞助 (仅有 1 席)

项目: 颁奖晚宴冠名赞助 (6 月 20 日晚)      赞助金额: 4 万美元

- (1) 会议全程的会刊、宣传资料、背景板列为: 南国红豆冠名赞助
- (2) 会议召开前专访及线上推广讲座 90 分钟
- (3) 在签到板上醒目位置展示机构名称及 logo
- (4) 大会酒店电子屏幕震撼展示宣传片 (6 月 19 ~ 20 日闭幕滚动播)
- (5) 会刊 / 电子会刊彩色广告页 3P
- (6) 参与颁奖晚宴策划及实施
- (7) 沉浸体验“项目护照”内页展示
- (8) 6 张参会门票 (指标内最多 6 人参会)
- (9) 会议期间免费提供茶歇、早午餐及欢迎晚宴和颁奖晚宴
- (10) 提供会议期间酒店双标房或大床房 4 间
- (11) 南国展位 1 个 (相当于 2 个标准展位)
- (12) 定制签到背景板 1 个
- (13) 参与欢迎晚宴策划及实施
- (14) 颁奖晚宴现场独立演讲时间 30 分钟
- (15) 会后提供参会中介机构名单及联系方式。
- (16) 优质合作方奖牌或证书
- (17) 赠送参会人员 1 个红棉纪念品

## NO.2 Love Peas of the South - Platinum Sponsor ( only 1 place )

Item: Title sponsor for award banquet ( June 20)      Sponsorship : USD 40,000

- (1) listed as "Love Peas of the South (Cantonese Opera) - Title sponsor" in the proceedings of the Conference, promotional materials, and on the background boards
- (2) 90 minute pre conference interview and online promotion meeting
- (3) the sponsoring enterprise or agency name and logo prominently shown on the sign in board
- (4) Promotion video to be played on the electronic screen of the conference hotel (to be continuously played from June 19 to June 20)
- (5) 3P color advertisement in the proceedings/electronic proceedings of the Conference
- (6) Participate in the planning and implementation of awards dinner
- (7) display of "Passport of Program" on inner pages
- (8) 6 conference tickets (up to 6 participants)
- (9) Free refreshments, breakfast, lunch, welcome banquet and award banquet
- (10) 4 twin bed rooms or double bed rooms during the conference
- (11) One "the South" booth (equivalent to two standard booths)
- (12) 1 custom sign in background board
- (13) to participate in the planning and implementation of the welcome banquet
- (14) 30 minute independent speech at the award ceremony
- (15) to be offered a list of participating intermediary agencies (including contact information)
- (16) Medal (cup) and certificate for high-quality partner
- (17) 1 kapok souvenir for attendees





# 2024 年全球移民行业交流会暨广东移民协会颁奖盛典

2024 Global Immigration Program Conference & Guangdong Entry & Exit Immigration Association Award Ceremony



## 三、珠水流光——铂金赞助 (仅有 1 席)

项目: 欢迎晚宴冠名赞助(6月19日晚) 赞助金额: 3.5 万美元

- (1) 会议全程的会刊、宣传资料、背景板列为“冠名赞助商—珠水流光铂金
- (2) 参与欢迎晚宴策划及实施
- (3) 在签到板上醒目位置展示机构名称及 logo
- (4) 大会酒店电子屏幕震撼展示宣传片 (6月19~20日闭幕滚动播)
- (5) 会前专访及线上推广讲座 60 分钟
- (6) 会刊中 2 页彩色广告
- (7) 沉浸体验“项目护照”内页
- (8) 会议期间双标房或大床房 2 间
- (9) 珠水流光铂金展位 1 个
- (10) 4 张参会门票 (指标内最多 4 人参会)
- (11) 会议期间免费提供茶歇、早午餐及欢迎晚宴和颁奖晚宴
- (12) 会议现场自定义主题发言 15 分钟发言
- (13) 欢迎晚宴致辞 (6月19日晚)
- (14) 优质合作方奖牌(杯)和证书
- (15) 赠送参会人员 1 个红棉纪念品

## NO.3 Pearl River Night Cruise - Platinum Sponsor ( only 1 place )

Item: Title sponsor for welcome banquet(June 19) Sponsorship : USD 35,000

- (1) listed as "Pearl River Night Cruise - Platinum Sponsor" in the proceedings of the Conference, promotional materials, and on the background boards
- (2) to participate in the planning and implementation of the welcome banquet
- (3) the sponsoring enterprise or agency name and logo prominently shown on the sign in board
- (4) Promotion video to be played on the electronic screen of the conference hotel (to be continuously played from June 19 to June 20)
- (5) 60 minute pre conference interview and online promotion meeting
- (6) 2P color advertisement in the proceedings of the Conference
- (7) display of "Passport of Program" on inner pages
- (8) 2 twin bed rooms or double bed rooms during the conference
- (9) One "Pearl River Night Cruise - Platinum" booth
- (10) 4 conference tickets (up to 4 participants)
- (11) Free refreshments, breakfast, lunch, welcome banquet and award banquet
- (12) 15 minute free-topic speech during the Conference
- (13) speech during welcome banquet (June 19)
- (14) Medal (cup) and certificate for high-quality partner
- (15) 1 kapok souvenir for attendees





# 2024 年全球移民行业交流会暨广东移民协会颁奖盛典

2024 Global Immigration Program Conference & Guangdong Entry & Exit Immigration Association Award Ceremony



## 四、湿地晚唱——铂金赞助 (仅有 1 席)

## NO 4 Nansha Wetland - Platinum Sponsor ( only 1 place )

项目: 鸡尾酒会冠名赞助 (6 月 18 日晚) 赞助金额: 3 万美元

Item: Title sponsor for cocktail reception(June 18) Sponsorship : USD 30,000

- (1) 会议全程的会刊、宣传资料、背景板列为“冠名赞助商~湿地晚唱铂金
- (2) 参与湿地晚唱鸡尾酒会活动的策划及实施
- (3) 在签到板上醒目位置展示机构名称及 logo
- (4) 大会酒店电子屏幕震撼展示宣传片 (6 月 19 ~ 20 日闭幕滚动播)
- (5) 会前专访及线上推广讲座 60 分钟
- (6) 会刊中 2 页彩色广告
- (7) 沉浸体验“项目护照”内页展示
- (8) 会议期间双标房或大床房 2 间
- (9) 湿地晚唱铂金展位 1 个
- (10) 4 张参会门票 (指标内最多 4 人参会)
- (11) 会议期间免费提供茶歇、早午餐及欢迎晚宴和颁奖晚宴
- (12) 会议现场自定义主题发言 15 分钟发言
- (13) 湿地晚唱鸡尾酒会全程活动致辞
- (14) 优质合作方红棉奖牌 (杯) 和证书
- (15) 赠送参会人员 1 个红棉纪念品

- (1) listed as "Nansha Wetland - Platinum Sponsor" in the proceedings of the Conference, promotional materials, and on the background boards
- (2) to participate in the planning and implementation of the cocktail reception
- (3) the sponsoring enterprise or agency name and logo prominently shown on the sign in board
- (4) Promotion video to be played on the electronic screen of the conference hotel (to be continuously played from June 19 to June 20)
- (5) 60 minute pre conference interview and online promotion meeting
- (6) 2P color advertisement in the proceedings of the Conference
- (7) display of "Passport of Program" on inner pages
- (8) 2 twin bed rooms or double bed rooms during the conference
- (9) One "Nansha Wetland - Platinum" booth
- (10) 4 conference tickets (up to 4 participants)
- (11) Free refreshments, breakfast, lunch, welcome banquet and award banquet
- (12) 15 minute free-topic speech during the Conference
- (13) speech during cocktail reception (June 18)
- (14) kapok medal (cup) and certificate for high-quality partner
- (15) 1 kapok souvenir for attendees





# 2024 年全球移民行业交流会暨广东移民协会颁奖盛典

2024 Global Immigration Program Conference & Guangdong Entry & Exit Immigration Association Award Ceremony



## 五、云山叠翠——铂金赞助 (仅有 1 席)

## N0.5 Baiyun Mountain - Platinum Sponsor ( only 1 place )

项目：6 月 19 日交流会开幕式冠名赞助 赞助金额：2 万美元

Item: Title sponsorship for opening ceremony(June 19) Sponsorship : USD 20,000

- (1) 会议全程的会刊、宣传资料、背景板列为“冠名赞助商 - 云山铂金
- (2) 参与开幕式的策划及实施
- (3) 在签到板上醒目位置展示机构名称及 logo
- (4) 大会酒店电子屏幕震撼展示宣传片 (6 月 19 ~ 20 日闭幕滚动播)
- (5) 会前专访及线上推广讲座 60 分钟
- (6) 会刊中 2 页彩色广告
- (7) 沉浸体验“项目护照”内页展示
- (8) 会议期间双标房或大床房 2 间
- (9) 红荔~铂金展位 1 个
- (10) 4 张参会门票 (指标内最多 4 人参会)
- (11) 会议期间免费提供茶歇、早午餐及欢迎晚宴和颁奖晚宴
- (12) 会议现场自定义主题发言 15 分钟发言
- (13) 开幕式活动致辞
- (14) 优质合作方奖牌 (杯) 和证书
- (15) 赠送参会人员 1 个红棉纪念品

- (1) listed as "Baiyun Mountain - Platinum Sponsor" in the proceedings of the Conference, promotional materials, and on the background boards
- (2) to participate in the planning and implementation of the opening ceremony
- (3) the sponsoring enterprise or agency name and logo prominently shown on the sign in board
- (4) Promotion video to be played on the electronic screen of the conference hotel (to be continuously played from June 19 to June 20)
- (5) 60 minute pre conference interview and online promotion meeting
- (6) 2P color advertisement in the proceedings of the Conference
- (7) display of "Passport of Program" on inner pages
- (8) 2 twin bed rooms or double bed rooms during the conference
- (9) One "Baiyun Mountain - Platinum" booth
- (10) 4 conference tickets (up to 4 participants)
- (11) Free refreshments, breakfast, lunch, welcome banquet and award banquet
- (12) 15 minute free-topic speech during the Conference
- (13) speech during opening ceremony
- (14) medal (cup) and certificate for high-quality partner
- (15) 1 kapok souvenir for attendees





# 2024 年全球移民行业交流会暨广东移民协会颁奖盛典

2024 Global Immigration Program Conference & Guangdong Entry & Exit Immigration Association Award Ceremony



## 六、荔湾胜境——铂金赞助 (仅有 1 席)

## NO.6 Lizhiwan Bay - Platinum Sponsor ( only 1 place )

项目：6 月 19 日商务午宴冠名赞助

赞助金额：3 万美元

Item: Title Sponsorship for business lunches on June 19 Sponsorship : USD 30,000

- (1) 会议全程的会刊、宣传资料、背景板列为“冠名赞助商~荔湾胜境铂金
- (2) 参与商务午宴策划及实施
- (3) 在签到板上醒目位置展示机构名称及 logo
- (4) 大会酒店电子屏幕震撼展示宣传片 (6 月 19 ~ 20 日闭幕滚动播)
- (5) 会前专访及线上推广讲座 60 分钟
- (6) 会刊中 2 页彩色广告
- (7) 沉浸体验“项目护照”内页展示
- (8) 会议期间双标房或大床房 2 间
- (9) 荔湾胜境铂金展位 1 个
- (10) 4 张参会门票 (指标内最多 4 人参会)
- (11) 会议期间免费提供茶歇、早午餐及欢迎晚宴和颁奖晚宴
- (12) 会议现场自定义主题发言 15 分钟发言
- (13) 商务午宴现场致辞
- (14) 优质合作方红棉奖牌 (杯) 和证书
- (15) 赠送参会人员 1 个红棉纪念品

- (1) listed as "Lizhiwan Bay - Platinum Sponsor" in the proceedings of the Conference, promotional materials, and on the background boards
- (2) Participate in the planning and implementation of awards dinner
- (3) the sponsoring enterprise or agency name and logo prominently shown on the sign in board
- (4) Promotion video to be played on the electronic screen of the conference hotel (to be continuously played from June 19 to June 20)
- (5) 60 minute pre conference interview and online promotion meeting
- (6) 2P color advertisement in the proceedings of the Conference
- (7) display of "Passport of Program" on inner pages
- (8) 2 twin bed rooms or double bed rooms during the conference
- (9) One "Lizhiwan Bay - Platinum" booth
- (10) 4 conference tickets (up to 4 participants)
- (11) Free refreshments, breakfast, lunch, welcome banquet and award banquet
- (12) 15 minute free-topic speech during the Conference
- (13) speech during business lunch
- (14) kapok medal (cup) and certificate for high-quality partner
- (15) 1 kapok souvenir for attendees





# 2024 年全球移民行业交流会暨广东移民协会颁奖盛典

2024 Global Immigration Program Conference & Guangdong Entry & Exit Immigration Association Award Ceremony



## 七、天河飘绢——铂金赞助 ( 仅有 1 席 )

项目：6 月 20 日商务午宴冠名赞助

赞助金额：3 万美元

- (1) 会议全程的会刊、宣传资料、背景板列为：冠名赞助商 - 天河飘绢 铂金
- (2) 参与商务午宴策划及实施
- (3) 在签到板上醒目位置展示机构名称及 logo
- (4) 大会酒店电子屏幕震撼展示宣传片 (6 月 19 ~ 20 日闭幕滚动播)
- (5) 会前专访及线上推广讲座 60 分钟
- (6) 会刊中 2 页彩色广告
- (7) 沉浸体验“项目护照”内页展示
- (8) 会议期间双标房或大床房 2 间
- (9) 珠水铂金展位 1 个
- (10) 4 张参会门票 ( 指标内最多 4 人参会 )
- (11) 会议期间免费提供茶歇、早午餐及欢迎晚宴和颁奖晚宴
- (12) 会议现场自定义主题发言 15 分钟发言
- (13) 商务午宴现场致辞
- (14) 优质合作方奖牌 ( 杯 ) 和证书
- (15) 赠送参会人员 1 个红棉纪念品

## NO.7 Waterfall Scenery at East Station Plaza-Platinum Sponsor ( only 1 place )

Item: Title Sponsorship for business lunches on June 20 Sponsorship : USD 30,000

- (1) listed as "Waterfall Scenery at East Station Plaza - Platinum Sponsor" in the proceedings of the Conference, promotional materials, and on the background boards
- (2) to participate in the planning and implementation of the business lunch
- (3) the sponsoring enterprise or agency name and logo prominently shown on the sign in board
- (4) Promotion video to be played on the electronic screen of the conference hotel (to be continuously played from June 19 to June 20)
- (5) 60 minute pre conference interview and online promotion meeting
- (6) 2P color advertisement in the proceedings of the Conference
- (7) display of "Passport of Program" on inner pages
- (8) 2 twin bed rooms or double bed rooms during the conference
- (9) One "Waterfall Scenery - Platinum" booth
- (10) 4 conference tickets (up to 4 participants)
- (11) Free refreshments, breakfast, lunch, welcome banquet and award banquet
- (12) 15 minute free-topic speech during the Conference
- (13) speech during business lunch
- (14) medal (cup) and certificate for high-quality partner
- (15) 1 kapok souvenir for attendees





# 2024 年全球移民行业交流会暨广东移民协会颁奖盛典

2024 Global Immigration Program Conference & Guangdong Entry & Exit Immigration Association Award Ceremony



## 八、越秀新辉——铂金赞助 (仅有1席)

## NO.8 Yuexiu Park - Platinum Sponsor ( only 1 place )

项目：一站到底知识竞赛冠名赞助

赞助金额：2 万美元

Item: Title Sponsorship for "through to the end" quiz Sponsorship : USD 20,000

- (1) 会议全程的会刊、宣传资料、背景板列为：冠名赞助商·越秀铂金
- (2) 参与知识竞赛的策划及实施
- (3) 在签到板上醒目位置展示机构名称及 logo
- (4) 大会酒店电子屏幕震撼展示宣传片 (6 月 19 ~ 20 日闭幕滚动播)
- (5) 会前专访及线上推广讲座 60 分钟
- (6) 会刊中 2 页彩色广告
- (7) 沉浸体验“项目护照”内页展示
- (8) 会议期间双标房或大床房 2 间
- (9) 越秀铂金展位 1 个
- (10) 4 张参会门票 (指标内最多 4 人参会)
- (11) 会议期间免费提供茶歇、早午餐及欢迎晚宴和颁奖晚宴
- (12) 会议现场自定义主题发言 15 分钟发言
- (13) 优质合作方奖牌 (杯) 和证书
- (14) 赠送参会人员 1 个红棉纪念品

- (1) listed as "Yuexiu Park - Platinum Sponsor" in the proceedings of the Conference, promotional materials, and on the background boards
- (2) to participate in the planning and implementation of the quiz
- (3) the sponsoring enterprise or agency name and logo prominently shown on the sign in board
- (4) Promotion video to be played on the electronic screen of the conference hotel (to be continuously played from June 19 to June 20)
- (5) 60 minute pre conference interview and online promotion meeting
- (6) 2P color advertisement in the proceedings of the Conference
- (7) display of "Passport of Program" on inner pages
- (8) 2 twin bed rooms or double bed rooms during the conference
- (9) One "Yuexiu Park - Platinum" booth
- (10) 4 conference tickets (up to 4 participants)
- (11) Free refreshments, breakfast, lunch, welcome banquet and award banquet
- (12) 15 minute free-topic speech during the Conference
- (13) medal (cup) and certificate for high-quality partner
- (14) 1 kapok souvenir for attendees





# 2024 年全球移民行业交流会暨广东移民协会颁奖盛典

2024 Global Immigration Program Conference & Guangdong Entry & Exit Immigration Association Award Ceremony



## 九、塔耀新城——铂金赞助 (仅有 1 席)

## NO.9 Canton Tower - Platinum Sponsor ( only 1 place )

项目：会刊封面（前后页）独家冠名赞助 赞助金额：2 万美元

Item: Exclusive title sponsorship for the cover (front and back) of the conference proceedings Sponsorship : USD 20,000

- (1) 会议全程的会刊、宣传资料、背景板列为：冠名赞助商 - 塔耀新城 铂金
- (2) 参与会刊封面的策划及实施
- (3) 在签到板上醒目位置展示机构名称及 logo
- (4) 大会酒店电子屏幕震撼展示宣传片 (6 月 19 ~ 20 日闭幕滚动播)
- (5) 会前专访及线上推广讲座 60 分钟
- (6) 会刊中 2 页彩色广告
- (7) 沉浸体验“项目护照”内页展示
- (8) 会议期间双标房或大床房 2 间
- (9) 塔耀新城铂金展位 1 个
- (10) 4 张参会门票 (指标内最多 4 人参会)
- (11) 会议期间免费提供茶歇、早午餐及欢迎晚宴和颁奖晚宴
- (12) 会议现场自定义主题发言 15 分钟
- (13) 优质合作方奖牌 (杯) 和证书
- (14) 赠送参会人员 1 个红棉纪念品

- (1) listed as "Canton Tower - Platinum Sponsor" in the proceedings of the Conference, promotional materials, and on the background boards
- (2) to participate in the planning and implementation of the covers of the conference proceedings
- (3) the sponsoring enterprise or agency name and logo prominently shown on the sign in board
- (4) Promotion video to be played on the electronic screen of the conference hotel (to be continuously played from June 19 to June 20)
- (5) 60 minute pre conference interview and online promotion meeting
- (6) 2P color advertisement in the proceedings of the Conference
- (7) display of "Passport of Program" on inner pages
- (8) 2 twin bed rooms or double bed rooms during the conference
- (9) One "Canton Tower - Platinum" booth
- (10) 4 conference tickets (up to 4 participants)
- (11) Free refreshments, breakfast, lunch, welcome banquet and award banquet
- (12) 15 minute free-topic speech during the Conference
- (13) medal (cup) and certificate for high-quality partner
- (14) 1 kapok souvenir for attendees





# 2024 年全球移民行业交流会暨广东移民协会颁奖盛典

2024 Global Immigration Program Conference & Guangdong Entry & Exit Immigration Association Award Ceremony



## 十、古祠流芳——铂金赞助 (仅有 1 席)

项目：会议礼品袋冠名赞助

赞助金额：1.8 万美元

- (1) 会议全程的会刊、宣传资料、背景板列为：冠名赞助商 - 古祠流芳 铂金
- (2) 参与手提袋的策划及实施
- (3) 在签到板上醒目位置展示机构名称及 logo
- (4) 大会酒店电子屏幕震撼展示宣传片 (6 月 19 ~ 20 日闭幕滚动播)
- (5) 会前专访及线上推广讲座 60 分钟
- (6) 会刊中 2 页彩色广告
- (7) 沉浸体验“项目护照”内页展示
- (8) 会议期间双标房或大床房 2 间
- (9) 古祠流芳铂金展位 1 个
- (10) 4 张参会门票 (指标内最多 4 人参会)
- (11) 会议期间免费提供茶歇、早午餐及欢迎晚宴和颁奖晚宴
- (12) 会议现场自定义主题发言 15 分钟发言
- (13) 优质合作方奖牌 (杯) 和证书
- (14) 赠送参会人员 1 个红棉纪念品

## NO.10 Chen Clan Academy - Platinum Sponsor ( only 1 place )

Item: Title Sponsorship for conference gift bag

Sponsorship : USD 18,000

- (1) listed as "Chen Clan Academy - Platinum Sponsor" in the proceedings of the Conference, promotional materials, and on the background boards
- (2) to participate in the planning and implementation of the gift bag
- (3) the sponsoring enterprise or agency name and logo prominently shown on the sign in board
- (4) Promotion video to be played on the electronic screen of the conference hotel (to be continuously played from June 19 to June 20)
- (5) 60 minute pre conference interview and online promotion meeting
- (6) 2P color advertisement in the proceedings of the Conference
- (7) display of "Passport of Program" on inner pages
- (8) 2 twin bed rooms or double bed rooms during the conference
- (9) One "Chen Clan Academy - Platinum" booth
- (10) 4 conference tickets (up to 4 participants)
- (11) Free refreshments, breakfast, lunch, welcome banquet and award banquet
- (12) 15 minute free-topic speech during the Conference
- (13) medal (cup) and certificate for high-quality partner
- (14) 1 kapok souvenir for attendees





# 2024 年全球移民行业交流会暨广东移民协会颁奖盛典

2024 Global Immigration Program Conference & Guangdong Entry & Exit Immigration Association Award Ceremony



## 十一、莲峰观海——铂金赞助 (仅有 1 席)

## NO.11 Lotus Hill - Platinum Sponsor ( only 1 place )

项目：酒店房卡定制冠名赞助

赞助金额：1.8 万美元

Item: Title Sponsorship for customized hotel room keys Sponsorship : USD 18,000

- (1) 会议全程的会刊、宣传资料、背景板列为：冠名赞助商—莲峰观海铂金
- (2) 参与励湾铂金酒店房卡的策划及实施
- (3) 在签到板上醒目位置展示机构名称及 logo
- (4) 大会酒店电子屏幕震撼展示宣传片 (6 月 19 ~ 20 日闭幕滚动播)
- (5) 会前专访及线上推广讲座 60 分钟
- (6) 会刊中 2 页彩色广告
- (7) 沉浸体验“项目护照”内页展示
- (8) 会议期间双标房或大床房 2 间
- (9) 莲峰观海铂金展位 1 个
- (10) 4 张参会门票 (指标内最多 4 人参会)
- (11) 会议期间免费提供茶歇、早午餐及欢迎晚宴和颁奖晚宴
- (12) 会议现场自定义主题发言 15 分钟发言
- (13) 优质合作方奖牌 (杯) 和证书
- (14) 赠送参会人员 1 个红棉纪念品

- (1) listed as "Lotus Hill - Platinum Sponsor" in the proceedings of the Conference, promotional materials, and on the background boards
- (2) to participate in the planning and implementation of the customized hotel room keys
- (3) the sponsoring enterprise or agency name and logo prominently shown on the sign in board
- (4) Promotion video to be played on the electronic screen of the conference hotel (to be continuously played from June 19 to June 20)
- (5) 60 minute pre conference interview and online promotion meeting
- (6) 2P color advertisement in the proceedings of the Conference
- (7) display of "Passport of Program" on inner pages
- (8) 2 twin bed rooms or double bed rooms during the conference
- (9) One "Lotus Hill - Platinum" booth
- (10) 4 conference tickets (up to 4 participants)
- (11) Free refreshments, breakfast, lunch, welcome banquet and award banquet
- (12) 15 minute free-topic speech during the Conference
- (13) medal (cup) and certificate for high-quality partner
- (14) 1 kapok souvenir for attendees



# 2024 年全球移民行业交流会暨广东移民协会颁奖盛典

2024 Global Immigration Program Conference & Guangdong Entry & Exit Immigration Association Award Ceremony



## 黄金赞助：1.5 万美元

- (1) 会议全程的会刊、宣传资料、背景板列为“黄金冠名赞助商
- (2) 会前专访及线上推广讲座 60 分钟
- (3) 会刊中 2 页彩色广告
- (4) 在签到板上醒目位置展示机构名称及 logo
- (5) 大会酒店电子屏幕震撼展示宣传片 (6 月 19 ~ 20 日闭幕滚动播)
- (6) 会前专访及线上推广讲座 60 分钟
- (7) 沉浸体验“项目护照”内页展示
- (8) 会议期间双标房或大床房 2 间
- (9) 标准展位 1 个
- (10) 4 张参会门票 (指标内最多 4 人参会)
- (11) 会议期间免费提供茶歇、早午餐及欢迎晚宴和颁奖晚宴
- (12) 会议现场 10 分钟发言机会 (发言主题、发言形式需服从组委会安排)
- (13) 优质合作方奖牌 (杯) 和证书
- (14) 赠送参会人员 1 个红棉纪念品

## Gold Sponsor - USD 15,000

- (1) listed as "Gold Sponsor" in the proceedings of the Conference, promotional materials, and on the background boards
- (2) 60 minute pre conference interview and online promotion meeting
- (3) 2P color advertisement in the proceedings of the Conference
- (4) the sponsoring enterprise or agency name and logo prominently shown on the sign in board
- (5) Promotion video to be played on the electronic screen of the conference hotel (to be continuously played from June 19 to June 21)
- (6) 60 minute pre conference interview and online promotion meeting
- (7) display of "Passport of Program" on inner pages
- (8) 2 twin bed rooms or double bed rooms during the conference
- (9) One standard booth
- (10) 4 conference tickets (up to 4 participants)
- (11) Free refreshments, breakfast, lunch, welcome banquet and award banquet
- (12) 10 minute speech during the Conference (The topic and format of the speech must be arranged by the organizing committee)
- (13) medal (cup) and certificate for high-quality partner
- (14) 1 kapok souvenir for attendees





# 2024 年全球移民行业交流会暨广东移民协会颁奖盛典

2024 Global Immigration Program Conference & Guangdong Entry & Exit Immigration Association Award Ceremony



## 白银赞助：1 万美元

- (1) 会议全程的会刊、宣传资料、背景板列为“白银冠名赞助商”
- (2) 会刊中 1 页彩色广告
- (3) 在签到板上醒目位置展示机构名称及 logo
- (4) 会议期间双标房或大床房 1 间
- (5) 标准展位 1 个
- (6) 沉浸体验“项目护照”内页展示
- (7) 2 张参会门票（指标内最多 2 人参会）
- (8) 会议期间免费提供茶歇、早午餐及欢迎晚宴和颁奖晚宴
- (9) 优质合作方奖牌（杯）和证书
- (10) 赠送参会人员 1 个红棉纪念品

## Silver Sponsor - USD 10,000

- (1) listed as "Silver Sponsor" in the proceedings of the Conference, promotional materials, and on the background boards
- (2) 1P color advertisement in the proceedings of the Conference
- (3) the sponsoring enterprise or agency name and logo prominently shown on the sign in board
- (4) 1 twin bed room or double bed room during the conference
- (5) One standard booth
- (6) display of "Passport of Program" on inner pages
- (7) 2 conference tickets (up to 2 participants)
- (8) Free refreshments, breakfast, lunch, welcome banquet and award banquet
- (9) medal (cup) and certificate for high-quality partner
- (10) 1 kapok souvenir for attendees

## 不参展只参会的项目方

赞助金额：5000 美元 / 家

- (1) 提供双标房 / 大床房 1 间 3 晚
- (2) 交流会峰会门票 2 张（6 月 19 ~ 20 日）
- (3) 会议期间免费提供茶歇、早、午餐及欢迎晚宴、颁奖晚宴
- (4) 赠送参会人员 1 个红棉纪念品

*For parties who do not participate in exhibitions but only attend conferences*

Sponsorship : USD 5,000

- (1) 1 twin bed room or double bed room for 3 nights
- (2) 2 conference tickets (June 19 - June 20)
- (3) Free refreshments, breakfast, lunch, welcome banquet and award banquet
- (4) 1 kapok souvenir for attendees

**温馨提示：凡额外增加房间的费用自理。**

*Kind reminder: Any additional room will be charged to your account.*





# 2024 年全球移民行业交流会暨广东移民协会颁奖盛典

2024 Global Immigration Program Conference & Guangdong Entry & Exit Immigration Association Award Ceremony



## 优惠机制 (早鸟价)

优惠期限及要求如下:

### (一) 凡参加过往届广东峰会的赞助商

- 2024年2月30日前(含2月30日)交费,享7折优惠。
- 2024年3月30日前(含3月30日)交费,享7.5折优惠。
- 2024年4月30日前(含4月30日)交费,享8折优惠。
- 2024年5月30日前(含5月30日)交费,享9折优惠。

### (二) 未参加过往届广东峰会的赞助商

- 2024年2月30日前(含2月30日)交费,享7.5折优惠。
- 2024年3月30日前(含3月30日)交费,享8折优惠。
- 2024年4月30日前(含4月30日)交费,享8.5折优惠。
- 2024年5月30日前(含5月30日)交费,享9.5折优惠。

### (三) 2024年6月1日后,不再享有折扣。

注:外国人过境144小时免办签证政策

我国已实施外国人144小时过境免签免办签证政策,符合政策的54国外国人,并持有效国际证件(包括因公护照和普通护照)和144小时内确定日期、座位前往第三国(地区)联程客票(包括机票、船票、列车票),过境免签停留区域为广东省。

我国144小时过境免签政策适用54国,具体名单如下:

欧洲(40国):奥地利、比利时、捷克、丹麦、爱沙尼亚、芬兰、法国、德国、希腊、匈牙利、冰岛、意大利、拉脱维亚、立陶宛、卢森堡、马耳他、荷兰、波兰、葡萄牙、斯洛伐克、斯洛文尼亚、西班牙、瑞典、瑞士、摩纳哥、俄罗斯、英国、爱尔兰、塞浦路斯、保加利亚、罗马尼亚、乌克兰、塞尔维亚、克罗地亚、波黑、黑山、北马其顿、阿尔巴尼亚、白俄罗斯、挪威。

美洲(6国):美国、加拿大、巴西、墨西哥、阿根廷、智利。

大洋洲(2国):澳大利亚、新西兰。

亚洲(6国):韩国、日本、新加坡、文莱、阿联酋、卡塔尔。

## Discount (for early bird)

(1) For sponsors who have participated in previous Global Immigration Programs Conferences organized by Guangdong Entry & Exit Immigration Association

Pay before February 30, 2024 (included) and enjoy a 30% discount.

Pay before March 30, 2024 (included) and enjoy a 25% discount.

Pay before April 30, 2024 (included) and enjoy a 20% discount.

Pay before May 30, 2024 (included) and enjoy a 10% discount.

(2) For sponsors who have not participated in previous Global Immigration Programs Conferences organized by Guangdong Entry & Exit Immigration Association

Pay before February 30, 2024 (included) and enjoy a 25% discount.

Pay before March 30, 2024 (included) and enjoy a 20% discount.

Pay before April 30, 2024 (included) and enjoy a 15% discount.

Pay before May 30, 2024 (included) and enjoy a 5% discount.

(3) There will be no discount for payment after June 1, 2024.

Note: 144-hour transit visa-free policies for foreign nationals

China has adopted a 144-hour visa-free transit policy for foreign nationals from 54 countries. Passengers from these countries holding valid international travel documents (including passports for public affairs and regular passports) and interline tickets with confirmed dates and seats, who are going to transit to third countries (or regions) via China by international flights, sea vessels, or trains within 144 hours, can apply for visa-free transit. The region of stay is Guangdong Province.

The 144 hour visa free transit policy in China applies to 54 countries as below:

Europe (40 countries): Austria, Belgium, Czech Republic, Denmark, Estonia, Finland, France, Germany, Greece, Hungary, Iceland, Italy, Latvia, Lithuania, Luxembourg, Malta, Netherlands, Poland, Portugal, Slovakia, Slovenia, Spain, Sweden, Switzerland, Monaco, Russia, United Kingdom, Ireland, Cyprus, Bulgaria, Romania, Ukraine, Serbia, Croatia, Bosnia and Herzegovina, Montenegro, North Macedonia, Albania, Belarus, Norway.

Americas (6 countries): United States, Canada, Brazil, Mexico, Argentina, Chile.

Oceania (2 countries): Australia and New Zealand.

Asia (6 countries): South Korea, Japan, Singapore, Brunei, United Arab Emirates, Qatar.